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Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökéne k

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyű lésrő l szóló 2012 . évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok intézni a Vidékfejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium

vezetőjéhez

„Milyen eredményt tud felmutatni a kormány négy év propaganda után a zsebszerződésekfelszámohísában?''

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Országgyűlés 2014. február 4-én elfogadta a zsebszerződések elleni törvényt. Február 23-án Miniszter Ur

bejelentette, hogy négy érintett megyében elrendeli a haszonélvezeti szerz ődések felülvizsgálatát, majd elvileg

február 24-én megkezdődött az ellenőrzés .

Emlékeztetem Miniszter Urat, hogy a Jobbik megyei önkormányzati képvisel ői 2011 és 2012 folyamán minden

megye közgyűlésében javasolták az ónkormányzati földvédelmi bizottságok felállítását a term őfölddel

kapcsolatos visszaélések leleplezése céljából. A kormánypártok azonban a megyék többségében leszavazták a
Jobbik javaslatát, de ahol nem, ott sem kezdődött el az érdemi feltáró munka, a Jobbik többszöri s űrgetése ellenére

sem. A bizottságoknak lehetőségük nyílt volna a földhivataloktól minden szükséges információ lekérésére, a

kormánypárti ellenállás miatt azonban ez meghiúsult. Ezzel a Jobbik célját, a termőfölddel kapcsolatos
visszaélések leleplezését véglegesen ellehetetlenítették .

Általában tőrténelmietlen a „mi lett volna, ha” kérdés, ez esetben azonban pontosan tudunk rá válaszolni : mára a
földhivatali vizsgálatok és három év folyamatos határbejárásai révén a zsebszerz ődések döntő többsége

lelepleződött volna, és ínost a hosszas kutatómunka helyett már a helyzet felszámolásánál tartanánk . A

törvénysértők azonban ezzel jelentős haladékot kaptak, és ezalatt a földforgalmi törvény körüli zajo s
kormánypropagandától feltüzelve a zsebszerződések sokaságát legalizálták .

A dörgedelmesen meghirdetett felülvizsgálat a bejelentés szerint csak a haszonélvezeti szerz ődésekre vonatkozik.
A zsebszerződések azonban más ügyletek mögött is meghúzódhatnak. Komoly szerepe lehet majd annak a

ténynek is, hogy az 1999 . május 1 . előtt megkötött zsebszerződésekkel érintett földek akár már a földforgalm i
törvény hatálybalépésének napján jogszerűen a kedvezményezett tulajdonába kerülhetnek, illetve leleplezés híján

ez a határnap folyamatosan kitolódik .

/



Mindezek tudatában, valamint a földforgalmi törvényben hagyott (beépített?) kiskapuk ismeretében jogos a
kérdés, hogy -a kormány fenyegető melldöngetéssel leplezett teszetoszasága mögött a hozzá nem értést vagy a
szándékosságot kell-e keresni .

Ezzel ősszeCuggésben a következőket kérdezem Tisztelt Miniszter Úrtól, melyekre a válaszát konkrétumokkal é s
számadatokkal alátámasztva kérném .

I.

	

Miért utasították el a Jobbiknak a földvédelmi bizottságok megalakítására tett javaslatait ?
II.

	

Ismeretei szerint mekkora, számú zsebszerz ődés lehet, és ezek összesen mekkora földterületet érintenek ?
III.

	

Az elindított vizsgálat várhatóan meddig tart és mekkorára tervezik a vizsgálat költségeit?

	

N.

	

A haszonélvezeti szerződések mellett milyen típusú egyéb visszaélésekre kívánják kiterjeszteni a
vizsgálatot?

V.

	

Milyen eredményt vár a vizsgálattól? Őn szerint mekkora földterületet lesznek majd képese k
VISS7a-47Prezm?

VI.

	

A kormányzás négy éve alatt eddig összesen hány zsebszerződést lepleztek le, és milyen konkrét
szankciókat foganatosítottak?

Várom mindenre kiterjedő válaszát!

Budapest, 2014 . március 18 .

Szilágyi György
Jobbik
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